

Date: 21 June 2023

التاريخ: 21 يونيو 2023

**HSBC Bank Oman S.A.O.G. held its
Extraordinary General Meeting****بنك إتش إس بي سي عمان ش.م.ع. يعقد اجتماع
الجمعية العامة غير العادية**

The Extraordinary General Meeting ('EGM') of HSBC Bank Oman S.A.O.G. ('Bank') was held on Tuesday 20 June 2023 at HSBC Annex Building in Al Khuwair and via the electronic platform for convening General Meetings accessed via the Muscat Clearing and Depository Company ("MCD") website (www.mcd.gov.om). The shareholders of the Bank approved:

تم عقد اجتماع الجمعية العامة غير العادية لبنك إتش إس بي سي عمان ش.م.ع. ("البنك") يوم الثلاثاء الموافق 20 يونيو 2023م في المبنى المجاور لمقر البنك الرئيسي في الخوير وكذلك أيضا عبر المنصة الإلكترونية لشركة مسقط للمقاصة والإيداع ش.م.ع.م والتي يمكنكم الدخول إليها عبر (www.mcd.gov.om)، وقد وافق مساهمو البنك على التالي:

1. The dissolution of the Bank and the proposed merger of the Bank with Sohar International Bank SAOG ("Sohar International") through a merger by incorporation (the "Merger") in accordance with Articles 33(1) and 35 of the Commercial Companies Law (Royal Decree 18/2019) ("CCL") whereby the Bank will merge into Sohar International with Sohar International as the surviving entity, pursuant to the terms and conditions set out in the Explanatory Note (as circulated with the EGM notice and agenda).
2. To authorize the Board to do all such acts, deeds, matters and things, which

1. حل البنك والاندماج المقترح عن طريق الضم بين البنك وبنك صحار الدولي ش.م.ع. ("صحار الدولي") ("الاندماج") وفق المادتين 33 و 35 من قانون الشركات التجارية الصادر بالمرسوم السلطاني رقم 2019/18 على أن يندمج البنك مع صحار الدولي، ويكون صحار الدولي هو الجهة الناتجة عن الضم، وذلك وفق الشروط المنصوص عليها في المذكرة التوضيحية المرفقة باعلان و جدول الجمعية.

2. تفويض مجلس الإدارة في القيام بجميع الأعمال والتصرفات والأمر اللازمة لإكمال عملية

are necessary in order to complete the Merger, including but not limited to signing all documents relating to the Merger, filing and registering all documents relating to the Merger with any relevant authorities and making any public announcements.

The Bank and Sohar International are targeting completion of the Merger to take place tentatively on 17th August 2023. This timeline remains subject to all formal steps and actions being completed without any delays on account of factors beyond the control of the Bank and Sohar International.

Further announcements on any material developments will be made as required.

الاندماج، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر، توقيع جميع المستندات المتعلقة بالاندماج وإيداع وتسجيل جميع المستندات المتعلقة به لدى أي من الجهات المختصة، ونشر الإعلانات الرسمية.

يستهدفان البنك وصحار الدولي بأن يكون التاريخ المبدئي لاكتمال الدمج 17 أغسطس 2023. ويظل هذا الموعد خاضعًا لجميع الخطوات والإجراءات الرسمية التي يتم استكمالها في حالة عدم حدوث أي تأخير بسبب عوامل خارجة عن سيطرة البنك وصحار الدولي.

وسيتم الإعلان عن أي تطورات جوهرية في حينها.



رحمة البوسعيدى Rahma Al Busaidy

أمين سر مجلس الادارة والبنك Company & Board Secretary